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Bosschenhoofd, vrijdag 30 november 2018

Betr.: Verzoek tot wijziging Luchthavenbesluit Seppe 

Geachte leden van Provinciale Staten,

Op 7 december staat ons verzoek tot wijziging van het luchthavenbesluit van Seppe op de 
agenda. Wij zullen niet inspreken, omdat wij sinds ons eerste verzoek om wijziging van het 
LHB, het gevoel hebben niet serieus te worden genomen en dat er een spelletje met ons 
wordt gespeeld.

Hieronder in chronologische volgorde onze acties en bevindingen in 2018:
26 maart: Verzoek tot wijziging van het Luchthaven besluit.
29 maart: Ontvangstbevestiging Provincie.
31 mei: Brief waarin provincie in gebreke wordt gesteld, n.l. nog niets gehoord.
12 juni: Formeel antwoord provincie, wijziging niet mogelijk op ons verzoek.
16 juli: Bezwaarschrift van Vos en Vennoten Advocaten
30 juli: Ontvangstbevestiging Provincie.
3 augustus: Bericht provincie omtrent geplande hoorzitting.
6 augustus: Bericht provincie, hoorzitting op 17 september om 14.00-uur.
7 september: Verweerschrift van Provincie
14 september: Telefonische melding van provincie dat hoorzitting niet door gaat, omdat er 

onduidelijkheid is over het BEVOEGD BESTUURSORGAAN. Wij zouden nog 
gebeld worden door behandelend ambtenaar.......................

17 oktober: Telefonische boodschap van............... naar Vos en Vennoten dat GS
op 30 oktober een besluit neemt. Er is een concept Statenvoorstel en ons 
verzoek komt in de PS vergadering van 28 november.

Noot: Wij verwachten uiteraard na 30 oktober bericht over het besluit van GS en het
Statenvoorstel. Wij horen echter niets maar vinden op het internet het 
Statenvoorstel 81/18.

8 november: Vos en Vennoten stuurt een brief met de reactie op het Statenvoorstel met 2
feiten die duidelijk aangeven waarom wij als Stichting wel om een wijziging 
van het LHB mogen vragen.

12 november: Antwoord Griffie dat ons verzoek in de PS vergadering van 7 december wordt 
behandeld. Echter geen woord over de mogelijkheid van inspreken. Wel dat 
we op de tribune mogen zitten.



29 november: Wij constateren dat de brief van 8 november van Vos en Vennoten niet als 
bijlage bij de officiële stukken zit voor de PS vergadering van 7 december.
Via de Griffie horen wij dat in de procedure vergadering van 3 december onze 
brief besproken zou kunnen worden.
Dit is voor ons onbegrijpelijk, deze brief is n.l. de spil waar alles om draait.

Tot onze grote teleurstelling, hebben wij na het lezen van het concept EVALUATIE 
LUCHTHAVENBESLUIT SEPPE, moeten constateren dat onze ARGUMENTEN in ons verzoek 
van 26 maart totaal niet zijn meegenomen!

Dit was ons via verschillende kanalen, zoals CROSE en in het Statenvoorstel wel toegezegd! 

CONCLUSIE:
Wij beseffen dat de hele materie betreffende een LHB complex is. Dit neemt echter niet 
weg, dat de hele gang van zaken zeer amateuristisch en burgeronvriendelijk behandeld 
wordt.
Mede daarom verzoeken wij U te onderzoeken of de bovenstaande gang van zaken wel 
procedureel correct is verlopen. Uw reactie zien wij gaarne omgaand tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Voorzitter Joseph van der put Secretaris Elske Baaijens

CC.: college van GS, Commissaris van de Koning, Vos en Vennoten Advocaten


